
     
Administrerende direktør 

Kultur- og Fritidsforvaltningen  

   

Bente Møller, medlem af Borgerrepræsentatio-

nen 

   

      

  
Spørgsmål stillet til skriftlig besvarelse den 20. januar 
2022 af Bente Møller vedr. 0 time-kontrakter 
 

Spørgsmål  

På vegne af Enhedslistens gruppe vil jeg gerne have svar på følgende 

spørgsmål:  

1. Hvor mange medarbejdere på 0 time kontrakter er der i Kultur- 

og Fritidsforvaltningen? 

2. For hvor mange af dem skønnes dette arbejde at være deres for-

sørgelsesgrundlag? 

3. Hvor mange timer arbejder de gennemsnitlig pr. uge, og hvad 

er det laveste timetal og det højeste? 

 

 

Svar på spørgsmålene 

 

Kultur- og Fritidsforvaltningen benytter ikke 0 time-kontrakter, men 

udelukkende de tre ansættelsesformer: Månedslønnede, timelønnede 

og tilkaldevikarer. Det er derfor ikke muligt at besvare spørgsmål 2 og 3 

ovenfor. 

 

Venlig hilsen 

Mette Touborg 
 

 

26. januar 2022 

Edoc sagsnummer 

2022-0025884 

 

F2 sagsnummer 

2022 - 1121 

 

 

 

Administrerende direktør  

Rådhuset 

1. sal vær. 83 

1599 København V 

 

Telefon 

24 46 33 98 

 

E-mail 

Mette.touborg@kff.kk.dk 
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